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Verslag vergadering RR groene kamer d.d. 13 maart 2018 

Verslag: mevrouw Sinsel 
 
Vormgevingsvisie deel C 
 
Aanwezig: 
Fractiewoordvoerders: de dames Godwin en Meese en de heren Barendse, Kamal, Passenier, 

Sondeijker en Steijns  
College: wethouder Gerats 
Voorzitter: de heer P. Frijns 
Griffie: de heer Cobben (secretaris) 
 
 
 
De voorzitter opent om 17.15 uur de vergadering. De voorzitter deelt mee dat de raad wordt verzocht 
om de vormgevingsvisie C ter besluitvorming in de raadsvergadering van 13 maart 2018 te behandelen. 
Na de vaststelling volgt de publicatie in ViaMaastricht en de Centrale Voorziening Decentrale 
Regelgeving, waarmee de inwerkingtreding plaatsvindt. De voorzitter vraagt of er nog vragen en/of 
opmerkingen zijn. 
 
GroenLinks (Passenier) geeft aan dat de vormgevingsvisie er prachtig uitziet. GroenLinks is hierover 
tevreden. GroenLinks wijst daarnaast op de afspraak dat bij nieuwbouw geen gasleidingen meer worden 
aangelegd. Dat staat echter niet expliciet in deze visie. GroenLinks vraagt uitleg. 
 
D66 (Barendse) sluit aan bij de vraag van GroenLinks. Het stuk is rijp voor besluitvorming. 
 
Partij Veilig Maastricht (Meese) deelt mee dat de werkgroep afgelopen vrijdag nog bijeen is gekomen. 
Daar is bevestigd dat milieuvriendelijk gebouwd zal worden. PVM was er in eerst instantie van 
geschrokken dat op de Groene Loper geen sociale woningen worden gebouwd. Toen werd echter 
aangegeven dat men van plan is om de Burgemeester Bauduinstraat te upgraden naar sociale 
woningen samen met de elektrische apparaten. PVM vindt het stuk daarmee rijp voor besluitvorming. 
 
De SP (Kamal) concludeert tot een hamerstuk en heeft geen vragen. 
 
De PvdA (Godwin) stelt vast dat de conceptvisie inmiddels is goedgekeurd. Er zijn ook geen wijzigingen 
meer die nog van invloed zijn. Wel hebben twee insprekers zienswijzen ingediend. De PvdA kan leven 
met de antwoorden van het college daarop, maar de PvdA vindt de inspraak van de heer Grummer – 
Wittevrouwenveld – wel begrijpelijk. De heer Grummer is bang dat door de verschillen in bouwhoogten 
het zicht op de kerk – die zeer beeldbepalend is op de Groene Loper – wordt onttrokken. De PvdA gaat 
er echter van uit dat dit niet gebeurt en heeft verder geen vragen meer. 
 
De Seniorenpartij Maastricht (Steijns) stelt vast dat de vormgevingsvisie een vervolgstap is op weg 
naar de realisatie. De Seniorenpartij schaart zich hierachter. De fractie heeft ook geen aanvullende 
vragen meer. Het stuk is rijp voor besluitvorming. 
 
Wethouder Gerats begrijpt de kanttekeningen op de vormgevingsvisie. Duurzaamheid kan aldaar 
inderdaad op een goede manier gestalte krijgen. De vormgevingsvisie geeft aan dat dit mogelijk is. 
Wethouder Gerats neemt de aanbevelingen over de sociale woningbouw en de milieuvriendelijke 
invulling van de Groene Loper mee naar wethouder Krabbendam. De welstand an sich bepaalt dit 
echter niet, maar maakt dit wel mogelijk. Verder zal de wethouder ook aan Avenue2 de opmerkingen 
over de aandacht van de zichtbaarheid van de kerk in Wittevrouwenveld meegeven (toezegging).  
De wethouder deelt dus de gemaakte opmerkingen, alleen betreft de vormgevingsvisie de welstand. 
 
GroenLinks (Passenier) geeft aan dat het gaat om de bevestiging dat er bij nieuwbouw – en dus ook bij 
de Groene Loper – geen infrastructuur voor nieuwe gasleidingen wordt aangelegd. Dat staat nu niet in 
het stuk. GroenLinks vraagt hiervoor aandacht. 
 
De MV (Sondeijker) concludeert ook tot een hamerstuk. 
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De voorzitter stelt vast dat alle vragen zijn beantwoord. Dit stuk kan als een hamerstuk naar de raad 
van vanavond worden doorgeleid, waarbij de afwezige fracties hierover door de voorzitter van de raad 
nog zullen worden bevraagd. 
 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging van de aanwezigen de vergadering om 17.24 uur. 
 
 
 
Maastricht, 13 maart 2018 
 
 
 
Cobben     Frijns 
Secretaris    Voorzitter 


